
Frotokół NrII/10

Sesii Rady Gminy Belsk Dury

odbytej w dniu L4 grudnia 2010 roku

Stan Rady 15, obecni wszyscy,
-wg listy obecności. zał. nr 1.

Spoza Radu udział wzięli:
- Pan Andrzej Małachowski - Wójt Gminy,
- Pan Władysław Piątkowski - nowo wybrany Wójt Gminy.

- Stanisław Woźniak - Radny Powiatu,
- Adolf Maciak - Radny Powiatu,
- Roman Woźniak - Prezes ZG OSP Belsk Duży,
- Piotr Jakubczak - Prezes GK PSl, w Belsku Dużym,
- Dyrektor ZEAS-u i dyrektorzy szkół.
- przewodnicząc}, jednostek pomocnic zych

- wg listy obecności. zał. nr 2.

Obradom przewodniczył Pan Andrzej Adamczyk - Przewodniczący Rady.

Pan Andrzej Adamczyk
Otworzył obrady II Sesji Rady Gminy i stwierdził quorum. Powitał przybyłych gości i
obecnych radnych. Zaproponował porządek Rada przyjęła jednogłośnie następującY
porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.
2. Ślubowanie Wójta Gminy.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Podjęcie uchwał w sprawachi

a/ wynagrodzenia Wójta Gminy.
b/ zmieniaiącą uchwałę budżetową na 2010 rok,
c/ zmieniającą uchwałę budżetową na 2010 rok,
d/ zmieniającą uchwałę budżetową na 2010 rok,
el zmieniającą uchwalę budżetovrą na 2010 rok,
f/ zmieniającą uchwałę budżetową na 2010 rok,
s/ przyięcia planów pracy Komisji na 2011 rok.

5. Zapytania i wolne wnioski.
6.Zamknięcie obrad.



Pkt. 1.

Punkt ten już został zrealizowany, więc przystąpiono do następnego.

Pkt. 2.

Od Rady Gminy kwiaty i podarunek otrzymał Wójt Gminy Andrzej Małachowski za
dlugoletnią współpracę z Radą Gminy.
w imieniu Rady kwiaty zostały wręczone nowo wllbranym przewodniczącemu Rady
Gminy Andrzejowi Adamcz}zkowi. i Wojtowi Gminy Władysławowi Piątkowskiemu.

Obdarow ani złożyli podziękowania.

pani Joanna ciamarczan
W imieniu Gminnej Komisji Wyborczej wręczyła Panu lVładysławowi Piątkowskiemu
zaświadczenie o wyborze Wójtem Gminy Belsk Duży.

Pan Andrzej Adamczyk
Poprosił nowo wybranego Wojta Gminy o złożenie ślubowania.

Pan Władysław Piątkowski
W obecności całej Rady Gminy złożył ślubowanie jako nowo wybrany Wójt Gminy,
łvypowiadając: ,,Obejmując urząd Wojta Gminy uroczyście ślubuję, że dochowam
wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego
i pomyślności mieszkancow Gminy". Tak mi clopomóż Bog.

'W imieniu Rady Gminy kwiaty wręczono Wojtowi Gminy Władysławowi Piątkowskiemu.

Pkt. 3=

Rada przyjęła jednoglośnie protok*ł z p,oprzedniej sesji.

Pkt. 4.

a/ Pan Andrzej Adamczyk
Odczytał projekt uchwały dot. wynagrodzenia Wójta.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie ustalenia
wynagrodzenia Wojta Gminy Belsk Duzy /uchwała nr IV7 /70 - zał. nr 3/.



eU

b/ Pan Andrzej Konarski
Przeczytał projekt następnej uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę zmieniającą uchwałę
budżetową Gminy Belsk Duży na rok ?alo /uchwała nr IVB/I0 - zał. nr 4/.

clParl Jan Maciak
P rzeczytał projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę zmieniaiącą uchwałę
budżetową Gminy Belsk Duży na rok 2O1a /uchwała nr II/9/I0 - zał. nr 5/.

d/ Pan Andrzej Adamczyk
- Odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę zmieniającą uchwałę
budżetową Gminy Belsk Duży na rok 2a7O luchwała nr II/10/1a - zał. nr 6/.

e/Pan Andrzej Konarski
Prze czytał projekt następnej uclrwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę zmieniającą uchwałę
budżetową Gminy Belsk Duzy na rok 2a7O /uchwała nr IIl71l10 - zał. nr 7 /.

f/Pan Jan Maciak
Pr zeczytał projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę zmieniaiącą uchwałę
budżetową Gminy Belsk Duzy na rok Zala /uchwała nr II/12/70 - zał. nr Bl.

g/ Pan Andrzej Adamczyk
Odczytał projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji przedstawili plany pracy swoich komisji.

Rada Gminy podjęła większością głosów przy jednym wstrzymującym
podjęła uchwałę w sprawie planów pracy stałych komisji Rady na 2011 rok /uchwała
nr II/|3tO - zał. nr g/.
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Pkt. 5.

Pan Ireneusz Bałut
Stwierdził, że z tych wszystkich uchwał należy zapytać o budowę boiska w Belsku.
Wnosił o kontrolę Komisji Rewizyjnej budowy boiska przeniesionego do Lewic zyna oraz
o budowę Urzędu Gminy, bo są różne koszty przewidywane i wykonane. Chciał, by
każdy pilnował i przedstawiał społeczeństwu informacje. Nie będzie głosował w ciemno.
zapoznaiąc się z budżetem nie możemy dopuścić, że tak wielkich kosztów oświetlenia.

Panlłzysztof Witczak
Poruszył problem, jak będą musieli w czasie ferii i przerwy pracować przed,szkola w
gminie, bo z opinii Kuratorium wynikało, że nie muszą pracować.
Przypomniał też nowemu Wójtowi, by przyznanie pieniądze na plac piknikowy nie
przepadły trzeba zmeliorować teren.

Pan Maria Walewska -Żołcik.
Wyjaśniła ten problem, o którym poinformowani zostali wszyscy dyrektorzy.

pan stanisław wiechowski
Zgłosił potrzebę uchwalenia funduszy sołeckich na potrzeby wsi i podjęcia
działalności przez spółki wodne. Może to uaktywni mieszkańców, bo potrzebny
przepust, którego brak powoduje podtopienia dróg. Potrzeba też wymienić
oświetlenie na wsiach.

Pan Jan Maciak
Stwierdził, że będzie co robić z funduszu sołeckiego. Zwrócił uwagę na potrzebę
lepszego jeszcze odśnieżania dróg.

pan Jarosław katana
Zwrócił się do Rady o środki na działa|ność Spółek Wodnych i o pomoc w dokumentacji
na rowy i melioracje.

Pkt. 6.

Pan Andrzei Adamczyk
Złożył życzenia na zbliżające się Święta Bożego Narodzenia i Nowy Rol.
Po wyczerpaniu porządku zamknil. obrady.

Na tym protokół zakończono.

protokółowała]


